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Thanksgiving Celebration of the Daughters of Wisdom: A Family Reunion 

On July 24, 2012, the Montfortian Family in Rome joined in the thanksgiving celebration of the Daughters of 

Wisdom after they have re-elected their Superior General and her new councilors.  The Brothers of St. 

Gabriel, the Montfort Fathers and Brothers, and the Daughters of Wisdom, with the presence of the three 

Superior Generals once again had an opportunity to come together for a Eucharistic celebration and to chat 

with one another during the meal which was served after the Mass. 

The new General Council is composed of Sr. Louise Madore (Canada), Superior General; The four councilors 

are Sr. Isabelle Retailleau (France), Sr. Natalia del Redentore (Italy), Sr. Carmen Belèn Vergara (Colombia), 

and Sr. Rani Muthukattil (India). 

 



Célébration d'action de grâce des filles de la Sagesse: Une Réunion Familiale 

Le 24 Juillet 2012, la Famille Montfortaine à Rome a joint la célébration d'action de grâce  des Filles de la 

Sagesse après qu'elles ont réélu leur Supérieure  Générale et ses conseillères. Les Frères de Saint Gabriel, 

Les Missionnaires Montfortains et les Filles de la Sagesse, avec  la présence de trois Supérieurs Généraux,  

ont eu l'opportunité de se réunir  pour une célébration eucharistique et de bavarder  pendant le repas qui a 

été servi après la messe. 

Le nouveau Conseil Général est composé de Sr. Louise Madore (Canada), Supérieure Générale; les quatre 

Conseillères  sont  Sr. Isabelle  Retailleau (France), Sr. Natalia del Redentore (Italie), Sr. Carmen Belèn 

Vergara (Colombie), et Sr. Rani Muthukattil (Inde). 

 


